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Z A P I S N I K 
z 20. seje Sveta Krajevne skupnosti Bučna vas, ki je bila, dne 20.11.2017, v 

prostorih Krajevne skupnosti Bučna vas, s pričetkom ob 18:00. uri.  
 
Na seji so bili prisotni: 

- Andrej Redek, predsednik Sveta KS, 
- Peter Kostrevc, podpredsednik Sveta KS, 
- Mojca Ljubi, članica Sveta KS,  
- Zvonko Godina, član Sveta KS, 
- Bojan Doblehar, član Sveta KS, 
- Tomaž Zoran, član Sveta KS,  
- Rok Kovšca, član Sveta KS. 

 
Opravičeno odsotni so bili sledeči člani: 

- Marko Brodnik, član Sveta KS. 
 

 
Sejo je pričel in vodil predsednik Sveta KS Bučna vas Andrej Redek, po naslednjem 
dnevnem redu: 

1. pregled in potrditev zapisnika 19. seje, 
2. potek investicij 
3. revija Krožišče (članki, prošnje, donacije,…), 
4. predstavitev IDP za ureditev romskih naselij Žabjak in Brezje, 
5. predlogi in pobude.  

 
 

K 1. točki 
pregled zapisnika 19. seje sveta KS Bučna vas 

 
Pripomb na zapisnik 19. seje ni bilo. 
 

SKLEP: 
Zapisnik 19. seje sveta KS Bučna vas se potrdi.  
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

K 2. točki 
Potek investicij 

 
Predsednik je na kratko predstavil finančno stanje na računu KS Bučna vas.  
 
Glede na razpoložljiva finančna sredstva je predsednik predlagal sledeče: 
 
DOLENJE KAMENJE – v letu 2017 se bo opravila preplastitev ceste, položile cevi za 
kanalizacijo ter obnovil vodovod. Položiti je potrebno tudi cevi za javno razsvetljavo. 
 
GORENJE KAMENJE – v letu 2018 se bo izvedla druga faza preplastitve ceste, kjer 
bo KS kandidirala na razpis Mestne občine Novo mesto. 
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Za obe naselji Dolenje in Gorenje Kamenje se pripravi tudi projektna dokumentacija za 
javno razsvetljavo. 
 
GORENJE KAMENCE – predvidena izgradnja vodovoda v dolžini ca. 500 m. V času 
izgradnje se položi tudi cevi za javno razsvetljavo v skladu s projektom javne 
razsvetljave, ki ga je potrebno pipraviti. 
 
BRINJE – v letu 2018 se predvideva črpališče za vodo – investicija bo potekala s strani 
Mestne občine Novo mesto. 
 
UREDITEV MAKADAMSKIH POTI – prioritetno se uredi makadamska pot v Bučni vasi 
(pri Šribarju); na Daljnem vrhu ter Dolenjem Kamenju. 
  
 

SKLEP: 
Člani sveta KS Bučna vas so se seznanili s potekom investicij za leto 2018.  
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

K 3. točki 
Revija »Krožišče« 

 
Predsednik je ponovno pozval vse člane in pripravljalce prispevkov, da jih pravočasno 
pripravijo in posredujejo oblikovalcu. Prav tako je pozval, da se v čimvečji meri poskuša 
pridobiti sponzorska oz. donatorska sredstva za pokritje stroškov izdaje revije 
»Krožišče« 

 
SKLEP: 

Člani sveta KS Bučna vas so se seznanili s potekom priprave revije »Krožišče«. 
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

K 4. točki 
Predstavitev IDP za ureditev romskih naselij Žabjak in Brezje 

 
Predstavnik MoNM Izidor Jerala je svetnikom KS Bučna vas predstavil potek dela na 
idejnem projektu za ureditev. Izoblikovali sta se dve rešitvi urejanja naselja Žabjak in 
sicer mrežni sistem ter amorfni sistem.  
Predstavljene so bile tudi vse prednosti in slabosti ene kot tudi druge ureditve. Na 
osnovi razpoložljivih sredstev je bila bolj sprejemljiva rešitev amorfnega sistema 
ureditve naselja.  
Naselje Brezje se bo v delu proti SZ dopolnilo z površinami namenjenimi stanovanjkim 
objektom. Cesta se bo povezala v zanko – krožni promet. Med novo predvidenimi 
površinami za stanovanje in obstoječo cesto NM – Mirna Peč (na območju bivše 
deponije) se bo uredila zelena površina namenjena za potrebe igrišč. 
S strani g. Jerale je bilo poudarjeno, da nobena od predstavljenih rešitev še ni 
dokončna, saj je to le idejni projekt, ki bo lahko osnova za izdelavo prostorskega akta 
v kolikor se bodo deležniki strinjali z nadaljnim potekom del na dokumentaciji. 
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SKLEP: 
Člani sveta KS Bučna vas so se seznanili s previdenim IDP za ureditev romskih 
naselij Žabjak in Brezje.  
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
 

K 5. točki 
Predlogi in pobude 

 
Nihče od članov sveta KS Bučna vas ni imel predloga ali pobude. 
 
Ker ni bilo več razprave, se je predsednik prisotnim zahvalil za sodelovanje in 
prisotnost na seji ter le-to zaključil ob 21.20 uri. 
 
 
 
Zapisal:          Andrej Redek, 
Peter Kostrevc,         PREDSEDNIK 
podpredsednik Sveta KS           SVETA KS 


